
 
Van: 
Verzonden: maandag 1 april 2024 18:05:02  
Aan: griffie 
 
Onderwerp: Blijft de G&V bij het dure milieuonvriendelijke bronscheiden van PMD! 

Beste raden en Gooi&Eemlander, 
 
Onderstaande ter info van onze regionale iwoners! 
 
Afgelopen maand hebben de colleges van Blaricum, Huizen, Laren en Wijdemeren een positief advies 
gegeven aan hun raden om door te gaan met het, vanaf de start, milieuonvriendelijke en dure 
bronscheiden van PMD. 
Echter de colleges van de 2 grootste gemeentes Hilversum en GooiseMeren hebben negatief 
geadviseerd over bronscheiding en derhalve voor het logische nascheiden van PMD uit restafval, 
waardoor de burger "verlost" wordt van de volkomen onnodige  "PMD-broncontainer" die het milieu 
zoveel schade berokkend, zie de berichtgeving de afgelopen maand in de Volkskrant, NRC, FD, AD 
etc. 
In juni wordt er in onze Regio definitief beslist om met het omstreden bronscheiden (alle grote 
gemeenten en in totaal 90 van de 342 zijn er al weer gestopt met, dit zodra de broncrontracten 
aflopen) door te gaan terwijl de contracten voor inzameling en verwerking in onze Regio juist per 31-
12-25 eindigen. 
M.i. wordt er helaas consequent foute informatie afgeven door portefieuillehouder Bert Rebel 
(wethouder te Huizen) , Marc Maassen (coordinator milieu en duurzameheid GAD) en Consultant 
K+V die namens de Regio de mogelijke overgang van bron naar nascheiden heeft (kapot) becijfert 
met diverse aantoonbare en vaak ronduit knullige onjuistheden.  
Ook wethouder Bellaart uit GooiseMeren is m.i. die mening toegedaan want zijn vragen m.b.t. de 
uitkomsten van consultant K+V logen er niet om en de antwoorden erop van Marc Maassen/GAD 
waren onthutsend qua praktische kennis van inzamellogistiek, daadwerkelijke recycling/hergebruik 
cijfers, handelswaarde overtollige PMD-containers en inzamelauto's, stoppen met voorsorteringshal 
PMD op Crailo, stoppen met de inzameling bij de logistiek "verste" gemeente Weesp qua PMD en 
algemeen etc. 
Het kwam er op neer dat het stoppen met de complete PMD-route in onze Regio totaal geen 
voordeel biedt qua financien, milieu/Co2 effect etc, hetgeen ronduit lariekoek is en vooral politiek 
gezien misleidend. 
Kortom volgens Marc Maassen en Bert Rebel kost de transitie naar nascheiding op lange en korte 
termijn tonnen terwijl zelfs met de basisgevens van consultant K+V, uit hun overigens warrige 
rapportages van 2020 en 2024, blijkt dat nascheiden na 1 jaar geld oplevert en vooral het milieu 
hiermee ook beter gediend is. 
 
Het lijkt me zinvol dat de G&E de voorstanders van het nascheiden een keer inhoudelijk de kans geeft 
hun verhaal te doen, zodat ook onze burger inzage krijgt wat er daadwerkelijk afspeelt met ons 
regionaal, helaas nutteloos, apart ingezameld PMD! 
Dan denk ik aan de heer Vuyk uit Weidemeren vanwege zijn PMD artikel onlangs in "Rading Nul" en 
wethouder Bellaart uit GooiseMeren die onlangs allebei eenvoudig hebben aangetoond dat 
nascheiding na max 1 jaar juist geld oplevert en het milieu definitief verlost is van ons regionaal 
onbruikbaar PMD dat  voor 45% naar Duitsland wordt getranporteed en zo grotendeels uit het 
zicht/regristratie van het ministerie verdwijnt richting onder andere Vietnam en Cambodja. Daarbij 
wordt deze stroom volkomen onterecht door het GAD als "gerycled" aangemerkt terwijl ook nog 
eens 15% van ons PMD vervuild mag zijn voor het onbruikbaar wordt verklaard!  
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Nogmaals hierover een inhoudelijke opinie/discussie in uw krant lijkt me op zijn plaats nu in 2023 
volgens notabene K+V de "PMD-scheidingsbereidheid" in onze Regio is gedaald van 71 naar 64% 
waardoor het wel succesvol te recyclen gft, papier/karton en zelfs glas helaas weer extra vervuilen; 
maar dat lees je weer nergens terug in de rapportages van de ingehuurde consultant! 
 
Ik hoor graag van u! 
 
Best regards, 
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